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Zápis z jednání stravovací komise  

Pořadové číslo:1/ 2022-2023 

Datum: 25.10.2022 

Jednání řídil: ředitel školy Martin Straka 

Zapsal: Kebrlová Monika 

Dále přítomni: p. ředitelka MŠ Mrázková Jana, Monhart Jiří, žáci 1.st. 5.A- L. Mullerová, 

A.Konečná, A. Vavřinová, žáci 2.st.  D. Seidenglanz - 7.B, J. Spáčil -8.B 

Projednáno, připomínky, podněty: 

1.  Pan ředitel seznámil přítomné s plánem průběhu jednání  

2.  Pan ředitel požádal o zhodnocení stravování ve školní jídelně na začátku školního 

roku 2022/23  

3. Informace o kontrolní činnosti krajské hygienické stanice 

4. Usnesení 

5. Závěr 

  Ad1) P. ředitel přivítal přítomné a seznámil s programem jednání 

  Ad2)   Podněty a připomínky žáků: 

   Žáci 1. stupně:  

• žádají o rozšíření jídelníčku či o častější zařazování těstovin-špagety, řízky, z masa 

zařadit králíka či častěji kuře.  

• velice rádi by opět v jídelníčku měli hamburgry 

• mezi neoblíbená jídla: mléková polévka, čočka, file, dušená rýže 

 

     Žáci 2. stupně:  

• do jídelníčku škubánky, pizza, dýňová polévka, zeleninové saláty 

• nezařazovat hrachovou kaši či krůtí rolku 

• pokud by bylo možno spojit stoly-třída by stolovala pohromadě 

 

        Podněty p. ředitelky MŠ:  
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• dětem ve školce chutná, zlepšily se i svačiny-pestré řazení jednotlivých svačin – děti 

dostávají i mléčné výrobky, pečivo různorodé  

• není v oblibě mléková polévka 

 

Podněty vyučujících:  

• učitelé 1. a 2.st. stupně jsou s kvalitou obědů spokojeni 

• děti dostávají občas studené přílohy a polévky, opakuje se námitka-malá porce file,  

• zařazovat každodenně zeleninové saláty-dle chutě strávníků 

• častěji péci sladkou „tečku“ (nekupovat sladké tyčinky) či zamíchat sladký tvaroh 

(ovocné přesnídávky vyřadit) 

 

Ad3) Proběhla kontrola z krajské hygienické stanice-dodržování hygienických 

zásad ve školní jídelně 

 

• odebrány ranní vzorky ze školní kuchyně, naše školní jídelna hodnocena velice 

kladně, všechny vzorky byly negativní, čistota ve školní kuchyni, čistota přípravy 

potravin 

 

Ad4) Usnesení: 

• vedoucí školní jídelny bude seznámena s podněty a připomínkami zúčastněných a dle 

možností školní jídelny a s přihlédnutím k požadavkům na předepsané složení stravy  

• možnost pravidelného zařazení zeleninových salátů či dalších připomínek ohledně 

stravování zvážit s ohledem k zvýšeným finančním nákladům a růstu cen potravin 

• členové stravovací komise promyslí, jak zlepšit prostředí školní jídelny či další návrhy 

k výdeji či stravování 

 

 

Ad5) Závěr: 

Pan ředitel poděkoval všem zúčastněným za aktivity v rámci stravovací komise 

 

 


